Το τελικό ν



· Το οριστικό και αόριστο άρθρο αρσενικού γένος τον, στον, έναν
· Η προσωπική αντωνυμία γ΄ προσώπου αυτόν, τον
Διατηρούν το τελικό ν στον γραπτό λόγο πάντοτε (όποια λέξη κι αν ακολουθεί)
[στον προφορικό λόγο το ν δεν ακούγεται όταν η επόμενη λέξη αρχίζει από:  
γ, β, δ, χ, φ, θ, μ, ν, λ, ρ, σ, ζ]




· Το οριστικό άρθρο θηλυκού γένους την, στην
· Η προσωπική αντωνυμία γ΄ προσώπου αυτήν, την 
· Τα αρνητικά επιρρήματα δεν, μην 
Διατηρούν το τελικό ν όταν η επόμενη λέξη αρχίζει από:
φωνήεν, κ, π, τ, γκ, μπ, ντ, τσ, τζ, ξ, ψ.

χάνουν το τελικό ν όταν η επόμενη λέξη αρχίζει από: 
γ, β, δ, χ, φ, θ, μ, ν, λ, ρ, σ, ζ


